



**PROVINCE DE QUÉBEC  
VILLAGE DE SENNEVILLE**

**AVIS PUBLIC**

**ADOPTION DU BUDGET 2018  
ET DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS  
2018-2019-2020**

**PRENEZ AVIS** qu'une séance spéciale du conseil municipal aura lieu au Centre communautaire George-McLeish situé au 20, avenue Morningside, le **lundi 22 janvier 2018 à 19h00** pour l'adoption du budget municipal 2018 et du programme triennal d'immobilisations 2018, 2019 et 2020.

Veillez noter que, lors de cette séance, les délibérations du conseil et les questions des citoyens ne pourront porter que sur l'un ou l'autre de ces deux sujets.

Senneville, le 13 janvier 2018

**PUBLIC NOTICE**

**ADOPTION OF THE 2018 BUDGET  
AND OF THE THREE-YEAR PROGRAM  
OF CAPITAL EXPENDITURES 2018-2019-2020**

**TAKE NOTICE** that a special Council sitting will be held at the George-McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue, on **Monday January 22, 2018 at 7:00 p.m.** for the adoption of the 2018 municipal budget and the 2018, 2019 and 2020 three-year capital expenditures program.

Please note that, during this session, Council deliberations and citizens' questions will be limited to these two topics.

Senneville, January 13, 2018

Pascale Synnott, avocate  
Affaires juridiques et greffe | Legal Affairs Manager and Town Clerk